
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1334
Ministeren bedes fremlægge en oversigt over den økonomiske rentabilitet ved etable-
ringen og driften af RAS-anlæg, herunder redegøre for, hvordan det går økonomisk
med virksomheder, der allerede er etableret og drifter i Danmark. Der henvises bl.a.
til et tidligere høringssvar fra økologisk Landsforening, jf. ”Høring over udkast til be-
kendtgørelse om investeringer i akvakultur”, okologi.dk, den 14. maj 2020 (https://okolo-
gi.dk/om-os/foreningen/hoerringssvar/14-maj-2020-hoering-over-udkast-til-bekendtgoerel-
se-om-investeringer-i-akvakultur/).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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